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Grundejerforeningen Egeskoven. 

Dagsorden for bestyrelsesmøde Tirsdag d. 24-09, 2024, kl. 19.00 i Egekværnen 

Møde nr. 4 

1. Velkomst 

 

2. Mødedeltagere 

Deltagere: Janni Thomsen, Keld Højgaard, Claus Mølgaard, Keld Nissen, Janus Brink Strøh, 

Kirsa Segerhard, Jette K. Lundkvist, Ivan Kristensen 

Afbud: Janus, Janni, Jette 

Kaffe/te: Janni 

Brød/kage: Keld N 

Bemærkninger til referat nr. 3. Ingen Bemærkninger til referat nr. 3 - august. 

 

3. Status over arbejdsopgaver: - 

- Claus arbejder på at få kontakt til Tårnly omkring græsområdet og parkering indenfor porten. 

- Ivan har en mand der mod timebetaling kan tage mindre opgaver for grundejerforeningen. 

Claus tager kontakt og spørger om han vil tage noget oprydning langs Videbechs Alle og ved 

porten. 

- Porten: Kirsa og Claus entrerer med tømrer Bjørn om udskiftning og maling af træværk, 

samarbejde med Borgerforeningen. 

 

 

4. Gennemgang af Årshjulet 

 

5. Er der nogle opgaver vi skal have håndteret her og nu? 

 

6. Vinterbekæmpelse - stillingtagen til 2 tilbud. Der er tilbud fra Snevagten og HedeDanmark. Vi 

går med Snevagten udfra en fast pris, på 122.000 for en sæson. HedeDanmark har også en fast 

pris, men tillæg for ekstra sne. I forhold til kørsel på cykelstier, skal det sikres at 

snerydningskøretøjer ikke beskadiger belægningen. En sådan beskadigelse kan ses på cykelstien 

på Videbechs Allé. 

 

 

7. Repræsentant fra Egeskoven i Borgerforeningen Hald Ege? Blev drøftet på mødet, ingen er 

dog umiddelbart i stand til at engagere sig i både Egeskovens bestyrelse og Borgerforeningen. 
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8. Status på buslomme ved efterskolen. Buslommen er placeret uheldigt i forhold til beboere på 

Videbechs Alle. Særligt udkørslen er problematisk. Efterskolen forsøger at komme i møde med 

løsning længere mod øst. Sagen pågår.  

 

 

9. Evt.   

I forhold til vandtårnets ny ejers advokat, betales der af bygningstekniske årsager ikke kontingent 

til Grundejerforeningen.  Keld N er lidt opsøgende i sagen. 

 

Næste møde:  6. november 

 

  

 

 


